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Dato/Tid/Sted: 16.04.18 / kl. 19.30 / Cafe Albert 

Mødetype: Bestyrelsesmøde i grundejerforening 

Deltagere: Mads, Mikkel, Kresten & Søren(ref.) + suppleanter 

 

Dagsorden+Referat: 
1. Godkendelse af referat fra forrige møde 

 

Referatet er godkendt uden kommentarer. 

 

2. Konstituering og overordnet opgavefordeling 

a. Udgangspunkt i forretningsorden 

 

a.  Formand, Mads, fortsætter som webmaster og foretager den primære 

medlemskommunikation. Dog er sidstnævnte et punkt, hvor hele bestyrelsen skal byde ind. 

Søren erstatter Isabel som næstformand og får ansvaret for tiltaget vedrørende 

ambassadørerne. Christian understøtter her. 

 Kresten fortsætter som kasserer. 

Mikkel fortsætter som ansvarlig for opdateringen af medlemslisten. 

 Christian er 1. suppleant 

 Karen er 2. suppleant 

   

Facebooksiden bliver selvkørende en periode. 

  

Bestyrelsens årshjul giver ikke anledning til yderligere eftertanke 

 

3. Henvendelser fra medlemmer (alle) 

a. Idekatalog (Freddy) 

b. Elværket (Freddy) 

c. Andre? 

 

a. Freddy har sendt en mail med en lang række forslag, som bestyrelsen som udgangspunkt kun 

kan bakke op om. Det skal dog betones, at det grundlæggende set handler om, at vi i 

grundejerforeningen mangler nogle initiativtagere til at iværksætte projekter. Bestyrelsen ser et 

stort potentiale i f.eks. et løbearrangement.  

   

Af centrale pointer og ideer fra idekataloget kan nævnes: 

- At arbejde med det visuelle på hjemmesiden. Der skal flere billeder ind på siden. 

Hjemmesiden skal signalere en central værdi som fællesskab, hvilket bestyrelsen er enig i. 

Der er i forlængelse heraf også ændringer på vores debatforum jf. kommentarerne fra 

generalforsamlingen.  

- Lokale ændringer i Hasle. Dette er mere ovre i fællesrådets regi.  

- Fokus på kulturliv og dans. Igen er dette mere i regi af fællesrådet.  

- Ift. fremskaffelse af flere medlemmer, foreslås det, at der skal laves en folder. Der er iværksat 

initiativer for at få flere medlemmer, som f.eks. tiltaget vedrørende ambassadører, og der har 

tidligere været delt foldere ud til potentielle medlemmer. 

- Et lysbilledeshow af Hasle Kirkekontor om Hasles historie. Grundejerforeningen kan bidrage 

med at formidle kontakt, hvis sådan et arrangement ønskes.  

- Fokus på radonbekæmpelse.  

- Dannelse af interessegrupper med fokus på letbanen. Dette er igen en sag for Hasle 

Fællesråd. 

- Sociale og fællesskabsgenererende initiativer som f.eks. løb. 
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I forlængelse af de overlappende interesser mellem grundejerforeningen og fællesrådet, vil 

bestyrelsen implementere et nyt punkt på den faste dagsorden, der hedder ’Nyt fra Fællesrådet’. 

Det skal i forlængelse heraf drøftes, om det skal være bestyrelsens opgave at indsamle 

information fra medlemmerne, som skal viderebringes til Hasle Fællesråd.  

 

b. Elværket er et bemærkelsesværdigt projekt, der er bygget op af frivillige og et lignende initiativ 

af samme karakter er ikke realistisk pt. 

 

 

 

4. Opdatering af medlemsliste – (Mikkel) 

a. Medlemsantal (Mikkel/Kresten) 

b. Opdateret medlemsliste med alle informationer (Mikkel/Kresten) 

 

a. Vi har pt. 120 betalende medlemmer 

b. Medlemslisten er opdateret med alle nødvendige informationer  

 

5. Status økonomi – indeværende og kommende disponeringer (Kresten) 

 

Der er ingen større, kommende disponeringer 

Vi har modtaget Mobilepay-klistermærker, der skal gives til depotbestyrerne og sættes på 

trailerne. 

 

6. Status på nuværende opgaver 

a. Hjemmeside – (inkl. generalforsamlings input) (Alle) 

a. Navigation 

b. Adgang med kode 

c. FAQ 

 

a.  Der afholdes et møde på et senere tidspunkt, hvor hjemmesiden drøftes.   

 

 

b. Facebook layout, indhold og vedligehold (Alle) 

 

b. Dette drøftes ligeledes ved senere lejlighed.  

 

 

 

c. Materialeudlån, opdatering, booking (Kresten)  

 

c. Intet nyt at berette på denne front. 

 

 

d. Opdatering af forretningsplan (alle) 

 

d. Drøftes ved en senere lejlighed 

 

 

e. Ejendomsmægler ”folder” (Søren) 

a. Skal vi lave en download udgave? 

 

a. Der skal helt sikkert udarbejdes en udgave til download, som på den ene eller 

anden måde skal synkroniseres med ambassadørskrivet. 
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f. Hvordan øger vi medlemsantallet (Alle) 

a. Ambassadører – (folder/postkort) 

 

f. Der skal satses på initiativet med ambassadørerne, og der skal initieres et slags 

pilotprojekt, hvor vi vil forsøge at udvikle tiltaget på mest gunstige måde.  

 

g. Kloakseparering og privatisering (Alle) 

i. Hjemmesidens information? 

 

g.    Dette drøftes på et senere møde 

 

h. Solbakken ”kontra” Hasle fællesråd – (inkl. generalf. input) (Alle) 

i. Åbnet for debat på hjemmesiden 

ii. Overveje survey – komb. med facebook? 

 

h. Det er helt centralt at få afgrænset grundejerforeningen Solbakken kontra Hasle 

Fællesråd. Grundejerforeningens berettigelse kræver en klar vision og et formål, 

hvilket skal udvikles. Det er også centralt at få kommunikeret forskellene. Input til og 

fra Fællesrådet skal fremover være et dagsordenspunkt på hvert møde.  

    

 

 

7. Evt. 

a. Næste møde? 

b. Evaluering af generalforsamlingen 

 

a. Næste bestyrelsesmøde bliver torsdag den 7. juni kl. 19.30 

b. Generalforsamlingen var overordnet en succes. Der er enighed om, at det er en god 

ide med et kulturelt, Hasle-orienteret indslag. Det er dog væsentligt, at flere af 

grundejerforeningens yngre medlemmer kommer til generalforsamlingen.  

Den samlede varighed af arrangementet må ikke blive for lang.  

 

 


